
Notulen 
Datum: 10 Februari 2020 
Tijd: 20.30 
Plaats: Dorpshuis Wijdewormer 
 

1. Opening 
Jan opent de vergadering 
Aanwezig: Jan, Dick, Anita de Waardt en Marjolijn 
Afwezig: Evert 
 

2. Agenda 
Geen wijzigingen. 
 

3. Notulen 
Notulen jaarvergadering: geen op/ aanmerkingen. 
Notulen contactcommissie: geen op/ aanmerkingen. 
 

4. Ingekomen stukken 
Geen ingekomen stukken. 
 

5. Verslag bezoek commissie 
De leden hebben geen vergaderingen oid bezocht, Dhr Provoost heeft wel een 
bezoek gebracht aan oa een inloopavond over de energietransitie. Hierover later 
meer. 
 

6. Werkgroep veilig verkeer 
Aan het woord is dhr Bierhaalder. De werkgroep is 13 November opgericht nav de 
jaarvergadering. Uit de jaarvergadering zijn een aantal knelpunten gedistilleerd. Hier 
is een prioriteitenlijst van gemaakt en er is contact gezocht met veilig verkeer 
Nederland. Deze zijn uitgenodigd om het gebied tussen het Oudelandsdijkje en de 
Wildschutweg te bekijken. Mw de Waardt is gevraagd mee te kijken daar zij, als 
verkeersouder voor school, werkzaam is geweest. 
 
De borden voor lange vrachtwagens (om om te keren ) staan op de Oosterdwarsweg, 
Noorderweg en Munnikendijk. 
 

7. Ambulance 
Dick, Stefan, Renee en burgemeester Tange zijn hiermee bezig geweest: dit lukt niet. 
Dick geeft aan dat alleen de burgemeester een verordening kan maken. Gevolg 
hiervan is dat dan de hele Neckerstraat eruit gehaald wordt. Of er moet een 
beweegbare paal komen maar dat loopt er in de kosten. 
Stefan geeft aan dat de nieuwe meldkamer 6 maanden geleden gestart is en dat hier 
misschien nog iets geregeld kan worden. 
Het is ws niet te voorkomen. (Dit geldt ook voor de brandweer.) 
 
 
 



8. Ontsluitingsweg 
De burgemeester gaf bij de jaarvergadering aan dat er nieuwe kansen zijn om de 
ontsluitingsweg te handhaven, voor de verkeersveiligheid zou dit beter zijn. 
 

9. Koos Woestenburg (kade verbetering) 
Gb. Koos zal de bewoners van de Neckerstraat persoonlijk benaderen over hoe het 
nu gaat. 
 
Oudelandsdijkje: hier een fiets/ wandelpad van maken (ook ivm de 
verkeersveiligheid) recreatie langs het water. Rob Berkhout heeft dit bekeken, was 
hier positief over. Dit komt ook bij de werkgroep veilig verkeer terug. 
 
Bushokje: Dirk Kwantes (stichting cultuur historie) geeft aan dat deze tegenover 
Mario komt. Hij komt tussen de twee spiegels ivm de wortels van de bomen die 
omhoog komen. 
Maria de Boer, de opvolgster van Cornelis de Jong (overleden), heeft het ontwerp, 
van het bushokje, belangeloos, aan de stichting gegeven. Het ontwerp is van staal en 
hout, dit is behoorlijk duur. Ze zijn nu op zoek naar een houten ontwerp, dan gaan ze 
opzoek naar aannemers dan komen ze langs om fondsen te werven. Een deel van 
het wijkbuget zal hiernaartoe gaan. 
 
Er zijn wat vragen over de plek waar het bushokje gaat komen.  
Is het veilig in de bocht? Ja want het zit wat verder van de kant van de stoep. Het 
staat dan op een stabiele oever, op een stalen damwand. 
De werkgroep veilig verkeer neemt dit mee in hun project. 
Men geeft aan dat de plaats al bepaald is, met Luuk Brouwer. Hierop wordt 
aangegeven dat de projectgroep hier wel naar gaat kijken daar we proberen het hele 
gebied (tussen Oudelandsdijkje en de Wildschutweg) veiliger proberen te maken. 
 

10. Idee 
Om een tafeltennis tafel voor de oudere jeugd en een digitale klok aan te schaffen 
(van het wijkbuget). 
Vorig jaar is het De Grootplein aangepakt: het is prachtig geworden! 
Kinderen spelen er graag 
In de zomer komt er een Jeu de Boule toernooi, dit ter opening van het plein.  
Beelden van Harry de Bruin. 
 

11. Zwerfvuildag 
Renee geeft aan dat dit op 14 Maart zal zijn en niet 21 Maart (landelijk). Er wordt 
aangegeven dat NL doet ook in dat weekend actief is. Dhr Halewijn komt ook. Er 
moet nog het een en ander besproken worden qua gereedschap etc.  
 
Materiaal en koffie: in Purmerend wordt het zo geregeld: de sportclub prikt iom de 
gemeente met vuilophaal. Misschien is dit ook iets voor ons? 
 
Je kan je ook opgeven bij NL doet. Vrijwilligers komen dan helpen prikken. (doen 
klusjes) 



 
Wietske van de gemeente: Harald heeft dit aangegeven bij haar (containers ed). 
Voor de prikdag zelf moet men zich aanmelden bij dhr Kwantes. Het 
telefoonnummer komt in het Wijde Wormer Journaal. 
 

12. Wijkbuget 
Het digibord: hier is geld voor gereserveerd, alleen wordt het heel wat duurder dan 
gedacht. 
 

13. Bloembakken: dit jaar weer? 
De bakken zijn wel geliefd, er zijn ook lagere bakken te bestellen. Wel komen ze ws 
op een andere plaats. Het kan bv ook bij de brug. 
 

14. Klok 
Digitale klok bij de voetbal kooi zodat de jeugd op tijd naar huis gaat. Bij de school 
hangen? Deze moet hufterproof zijn. Marike Tekstra vragen of zij dit ook willen en 
de kosten hiervan bespreken (mogelijkheden verkennen). 
 

15. Verlichting onder het A7 viaduct doet het! Het duurde zo lang omdat de hele kast 
was gesloopt. Nu is deze enigszins hufterproof. Over de kattenogen is niets meer 
vernomen, Dick zal dit navragen. 

 
16. Zonnepanelen Neck Zuid 

Er liggen er 3 a 4 op de daken, dit zijn er weinig. Blijkbaar krijg je er 1 a 2 en moet je 
de rest zelf bijkopen. 
 

17. Regionale  Energie 
Renee is bij een inloopavond geweest in Wormer. (morgen in Purmerend om 19.30, 
Golfresort de Purmer, Westerweg). Het betreft 30 Energie regio’s Noord-Holland 
Zuid en Noord. Er waren verschillende sprekers, waaronder Harald Halewijn. Het 
ging over zonne-energie en windenergie. Waar kan men panelen/ molens plaatsen 
en war niet? Bv op boerenland? Een windmolen die stil staat kost €150,-/dag. Er 
waren ook andere manieren van energie, bv getijden energie en waterstof aanbod 
gekomen. 
 

18. Nieuwe burgemeester 
Burgemeester Tange geeft op 13 Maart, 15.00, een receptie op het gemeentehuis. 
Hiervoor gaat hij alle kernen af. Rond de middag komt hij in Neck, daar zal hij een 
half uurtje zijn. Het komt in het Wijdewormer journaal. 
 

19. Gas en Waternet 
Hier is geen terugkoppeling over geweest. (Neckerstraat lekkages.) 
 

20. Zwarte weg 
Luuk brouwer terugkoppeling is gegeven. De wethouder heeft dit besproken met de 
zwarte weg bewoners. 
 



 
21. Rondvraag 

Geen afgevaardigde van de gemeente. Harald had zich afgemeld, niemand kon 
vanavond. Harald probeert er wel altijd te zijn. Lenneke is niet meer werkzaam bij de 
gemeente, zij was de invalster van Natasja. Men kan wethouders alleen via 
uitnodigingen vragen te komen. 
 
Verwarming nieuwbouw 
Geen idee. Er komt een ‘oven’ (pellets), deze is tijdelijk. In afwachting tot men wordt 
aangesloten op het warmtenet van Purmerend. 
 
Electrische paal 
Is aangevraagd door bewoner, deze is inmiddels verhuisd. Gemeente haalt hem niet 
weg er zou een bord komen dat er in een vak geparkeerd mag worden. Met een 
pasje kan je daar staan. Als de auto vol is moet men hem weghalen. 
 
Vuurwerk A7 viaduct 
Niets meer van vernomen (vanaf half November begonnen).politie rijdt vaker 
voorbij, laatste tijd niets meer gehoord. De vuurwerk periode is voorbij. Boa geeft 
aan dat er meer gesurveilleerd zal worden. Zodra de jongeren bekend zijn zullen de 
ouders worden aangesproken. 
 
Edwin 
Mondeling akkoord over de kantine van het sportveld. Eerste kwartaal 2021. 
 
Papierbak in de fik 
Schade €1000,-, voortaan op slot doen voor oud en nieuw (net als de brievenbus). 
 
Wijkbuget 
Tafeltennistafel ergens plaatsen waar ze bij kunnen, ergens in het dorp, bv 
Hallerweg/ Tjadenweg. Misschien bij de nieuwbouw? 
 
 

22. Sluiting 
Jan sluit de vergadering om 21.45. 

 
20 April 2020, 20.30 is de volgende vergadering. 

 
 
  
 


